

Title (en)

Cluster of marking plates, especially for electric cables

Title (de)

Angussspinne von Kennzeichnungsplaketten, insbesondere für elektrische Leitungen

Title (fr)

Grappe de plaquettes de repérage, notamment pour câbles d'installation électrique

Publication

**EP 0752693 A1 19970108 (FR)**

Application

**EP 96401472 A 19960703**

Priority

FR 9508100 A 19950705

Abstract (en)

An elongate central spine shaft (11) is formed on at least one of its opposite edges with a spaced series of labels or tabs (12), arranged parallel to each other and perpendicular to the longitudinal axis of the shaft. Each tab is attached to the shaft by a narrow neck (13) which can be separated by cutting or breaking. The tabs are arranged to form a series of pairs, with a spacing (l2) between the members of each pair which is less than, e.g. half, the spacing (l1) between adjacent pairs. At one end of the shaft is an identification plate (17) and head (14) for securing to a support by means of an arcuate slot (15).

Abstract (fr)

Il s'agit d'une grappe de plaquettes de repérage (10) comportant au moins une tige (11) de l'un au moins des côtés de laquelle s'étendent transversalement des plaquettes de repérage (12) qui, toutes parallèles entre elles, se rattachent chacune individuellement à la tige (11) par un pédoncule sécable (13). Suivant l'invention, les plaquettes de repérage (12) sont globalement regroupées par paires (P), avec, entre chaque paire (P), un intervalle (l1) différent de celui (l2) séparant l'une de l'autre les deux plaquettes de repérage (12) d'une même paire (P). Application, notamment, au repérage des extrémités d'un même câble dans une quelconque installation électrique. <IMAGE>

IPC 1-7

**G09F 3/00; G09F 3/02**

IPC 8 full level

**G09F 3/20** (2006.01)

CPC (source: EP)

**G09F 3/205** (2013.01); **G09F 3/202** (2013.01)

Citation (search report)

- [A] DE 3725217 A1 19890209 - MURRPLASTIK GMBH [DE]
- [A] US 3054172 A 19620918 - TURNER JR EUGENE T
- [A] FR 2699715 A1 19940624 - TELEMECANIQUE [FR]
- [A] WO 8801432 A1 19880225 - MOROSINI FLAVIO [FR]

Cited by

CN100466018C; EP1271453A3; AU2006322378B2; CN100412915C; EP1271454A3; EP1231586A1; CN105793052A; RU2673582C2; EP2377791A3; EP1271454A2; WO2007065532A1; US6763623B2; US7845100B2; US9911366B2; WO02095890A3

Designated contracting state (EPC)

BE DE GB IT NL

DOCDB simple family (publication)

**EP 0752693 A1 19970108; EP 0752693 B1 19981021**; AU 5832196 A 19970116; AU 693699 B2 19980702; DE 69600828 D1 19981126; DE 69600828 T2 19990422; FR 2736458 A1 19970110; FR 2736458 B1 19970919

DOCDB simple family (application)

**EP 96401472 A 19960703**; AU 5832196 A 19960703; DE 69600828 T 19960703; FR 9508100 A 19950705